

LOST
NAWALA



Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Ang pagkahadlok sa usa ka lasang uban ang gigutom nga mga hayop ug nakamatay nga mga bitin mao ang labing makahadlok. Ang pagkahisalaag sa usa ka disyerto diin walay tubig, walay dalan, ug walay giya, magadala sa kamatayon. Ang mawala sa taas nga dagat nga wala'y kompas, wala'y pagkaon ug tubig, wala'y layag o mekanikal nga gahum, kung wala'y proteksyon gikan sa init o bugnaw, makadaot. Nga mawala sa mga hatag-as nga bukid nga natabunan sa nieve ug yelo, mao ang piho nga kamatayon. Apan ang labi ka daotan sa tanan mawala sa

kalibutan sa sala ug pagkadaut, tungod kay kini mosangput sa espirituhanon nga pagkaguba, kamatayon ug impierno. Ang salmista nagsulat nga "Ningsalaag ako sama sa nawala nga karnero" Mga Salmo 119: 176. Ang karnero kinahanglan adunay magbalantay sa karnero o mabiktima sa gigutom nga mga leyon, oso o lobo. Kinahanglan nila ang tinuud nga magbalantay sama ni David, nga nagpatay sa leon ug sa oso. Andam siya nga mawala ang iyang kinabuhi alang sa mga karnero. Gikinahanglan naton si Jesus, ang bugtong kasaligan ug tinuud nga magbalantay sa karnero nga naghatag sa Iyang kinabuhi alang kanato, ug nagdala kanato sa berde nga sibsibanan ug sa malinaw nga katubigan. Si Jesus miingon, "Ako ang Maayong Magbalantay sa karnero, ug nakaila sa Akong mga karnero ug sila nakaila Kanako." Juan 10:14.

Dili igo alang sa mga karnero nga adunay magbalantay sa karnero. Ang magbalantay sa karnero kinahanglan tinuod nga magbalantay sa karnero. Giingon sa Dios si Jeremias, Jeremias 50: 6. Ayaw pagsunod sa kaugalingon nga matarong nga mga magbalantay sa karnero, nga buta nga nangulo sa buta. Sunda si Jesus nga mianhi aron pagpangita ug aron maluwas ang mga nawala. Siya magpadayon sa pagtan-aw alang sa ug sa gawas sa mga tawo nga nawad-an sa. Siya magpadayon sa pagpangita, hangtud nga makit-an Niya sila.

Daghang mga tuig na ang nakalabay nahimamat nako ang duha nga mangangayam sa South West Africa, nga sa usa ka higayon nawala sa Kalahari Desert. Nagbiyahe sila sa disyerto kauban ang ilang mga asawa ug mga anak sakay sa usa ka karwahe nga giguyod sa mga asno. Pag-abut sa usa ka bukid ilang gipatindog ang ilang mga tolda. Usa ka adlaw ang duha ka mga lalaki, nga nangadto pagpangayam alang sa dula,

nakit-an ang mga timaan sa usa ka panon sa antelope. Gisunud nila kini ug gidala sa labing lawom nga dapit sa disyerto. Ngadto sa gabii nakita sa una nga mangangayam ang antelope, gipusil ang usa kanila, ug pagkahuman gipangita ang iyang kauban, apan wala magmalampuson. Ang uban pang mangangayam, nga wala'y pagsulti sa iyang kauban, nagsunod sa usa pa nga mangangayam nga gilauman niya, nga magdala sa parehas nga panon.

Samtang ang una nga mangangayam nagpadayon sa pagpangita alang sa iyang higala, ang kangitngit misulud, ug nawala tanan niya ang iyang direksyon. Naglakaw siya latas sa daghang bahin sa kagabhion, naglaum nga makita niya ang mga sunog sa kampo nga magdala kaniya ngadto sa kaluwas. Nagpadayon siya sa paglakaw sa duha ug tunga ka adlaw, hangtod nga nahulog siya sa hingpit nga pagkakapoy, nawala ug nalupigan sa kauhaw. Namula ang iyang dila ug nagkadugo ug nagbitay gikan sa iyang baba. Nawala siya ug namatay sa kauhaw sa mainit nga balas nga desyerto. Nakahigda sa namatyan nga kahimtang nga nangayo siya og tabang sa Diyos. Wala siya makasulti usa ka madungog nga pulong sa pag-ampo apan ang Dios, nga nakakita sa kasingkasing sa tawo, nakadungog sa iyang pagtuaw. Sa kalit lang ang himatyon nga mangangayam nakakita sa halayo usa ka krus, ug gikan sa krus miabut ang usa ka makusog nga pagsinggit, "Gihaw ako!" Nahibal-an niya nga ang pagtuaw ni Jesus. Giagi niini ang iyang tibuuk nga pagkatawo sama sa usa ka makapadasig nga gahum nga naghatag kinabuhi. Nawala ang iyang kauhaw pagkahibalo niya nga si Jesus, ang Anak sa Diyos, nag-antus puli kaniya sa krus sa Kalbaryo. 1 Samuel 16: 17, Juan 19:28.

Nagtindog siya nga hingpit nga nahalipay, tanan nga pagkakapoy ug kakapoy nga gibiyaan kaniya. Nagpasalamat siya sa Diyos nga si Hesus nag-antos puli sa iyang lugar, aron siya mapalagsik ug mabuhi pag-usab. Nagpasalamat siya sa Diyos sa bug-os niyang kasingkasing sa pagtagbo kaniya sa us aka maayo nga paagi. Pagtan-aw niya sa libot ug naghunahuna kung unsang direksyon ang adtoon aron makapangita ang iyang mga tawo. Samtang nagtan-aw siya nakita niya ang iyang katingala, usa ka matahum nga kamut ang naglupadlupad mga upat ka mga tiil sa ibabaw sa yuta, nagtudlo sa usa ka tudlo sa usa ka padulong nga direksyon. Sa iyang paglihok padulong niini, naghunahuna kung tinuod ba ang kamot nga iyang nakita, nag-una kini kaniya. "Kamot kini sa Diyos ug tudlo sa Diyos" "ingon niya sa iyang kaugalingon ug gisundan kini hapit sa usa ka adlaw ug gabii. Sa paglihok niya sa kamot nagpadayon sa paglihok, sa diha nga siya mihunong, ang kamot nagbarug. Sa katapusan ang kamot mihunong sa usa ka tuburan sa cool nga tubig. Miinom siya hangtod nga napalong ang iyang kauhaw. Sa iyang paghangad ug nahibal-an nga nawala na ang kamot, nakita niya gikan sa likud sa haduol nga mga bukidbukid sa balas, ang mga tolda sa kampo.

Pag-abut sa kampo nakit-an niya ang iyang mga tawo nga nag-ampo nga unta ibalik siya sa Dios nga luwas kanila. Nahibal-an usab niya nga ang uban pang mangangayam kauban sa mga nag-ampo alang kaniya. Nawala usab siya ug gidala usab siya sa Dios sa iyang pamilya sa usa ka talagsaon nga paagi. Pagsunud sa sayup nga agianan, nakita niya nga nawala siya sa disyerto, ug nagsuroy suroy sa tibuuk gabii nga nagpangita sa kampo. Sa kaadlawon nakita niya ang iyang sorpresa, ang iyang walo ka tuig nga anak nga lalaki, nga nagsenyas kaniya gikan sa usa ka duol nga

dune. Naghunahuna siya kung giunsa nga ang bata nga lalaki mahimo nga magtabon sa ingon nga distansya nga nag-inusara. Bisan kung dili makita ang mga tunob sa bata nga lalaki, ang panan-aw tin-aw kaayo, nga nagsugod siya padulong sa dune, ug busa nagpadayon kini, hangtod nga nakatabok siya sa unom ka mga dune. Sa pag-abut sa ikapito, gikan sa diin ang gamay nga bata nga nagaway, nakita niya ang mga tolda sa kampo sa halayo. Wala madugay nakit-an niya ang iyang kaugalingon sa higdaanan sa iyang anak nga lalaki nga naghigda nga mahigda. Narealisar niya sadto, nga ang Dios naghatag sa iya sing palanan-awon, agud dalhon sia sa kalig-unan.

Kita ang tanan, sama sa mga mangangayam, mangayam sa mga butang sa kalibutan, kini bahandi, kabantog, paghupay, salapi, kalipayan, kalampuhan ug daghan pang ubang mga butang, aron makalimtan naton ang pagpangita una sa Ginghamarian sa Dios Nawala kita sa espirituhanon nga disyerto sa kalibutan. Ang among mga kalag giuhaw sa Dios, ang buhi nga Dios, hangtod nga nagatu-aw kita Kaniya nga nawad-an sa paglaum, hangtod nga si Jesus gipadayag ngari kanato nga tuburan sa Kinabuhi. Si Jesus miingon, "Mianhi ako aron sa pagtan-aw ug aron maluwas ang mga nawala." Gipangita Niya ang nawala nga karnero hangtod nga Nakit-an Niya kini. Gipangita ka niya ug ako. Giunsa mangawala ang usa ka karnero? Pinaagi sa pagtinguha sa daotan, pinaagi sa pagsalikway sa tawag sa magbalantay sa karnero, pinaagi sa pagpabilin samtang ang magbalantay sa karnero ug iyang mga karnero magpadayon, pinaagi sa pagpamati sa tingog sa manunulay, o pinaagi sa pagdagan sa unahan sa magbalantay sa karnero ug pagpili sa kaugalingon nga sibsibanan.

Giunsa nawala ang Anak nga Mausik? Gusto niya ang makasasala nga mga kalipayan sa kalibutan. Wala'y pasalamat siya sa iyang amahan, gisudlan siya og gugma sa salapi nga mao ang ugat sa tanan nga daotan. Gibulagbulagan sa diyos sa kalibutan ang iyang mga mata, aron dili niya makita ang iyang kaugalingon sa hinay-hinay, apan sigurado nga naanod sa lapok sa sala, nga layo sa Diyos ug sa iyang amahan, nga nagpadayon sa pag-ampo alang kaniya. Samtang gipunting niya ang mga baboy ug nag-antos sa kagutom, nagmata siya gikan sa iyang kabuang. Gibiyaan niya ang mga baboy ug ang agalon, nga wala tugoti nga pun-on niya ang iyang wala'y sulod nga tiyan sa mga panit nga gipakain sa mga baboy ug mibalik sa iyang amahan. "Nakasala ako batok sa langit (Diyos) ug kanimo. Dili na ako angay tawgon nga imong anak. " Wala siya gisumbong bisan kinsa pa gawas sa iyang kaugalingon, pinaagi sa pag-angkon nga siya nakasala. Ang iyang mahigugmaon nga amahan giabiabi siya sa pagpauli pinaagi sa pag-ingon, "Kini nga akong anak namatay (espirituhanon) ug nabuhi pag-usab; nawala ug nakit-an. " Lukas 15: 11 - 32.

Pananglit ang usa ka babaye adunay napulo nga mga sensilyo nga pilak ug nawala ang usa. Dili ba siya magdagkot ug suga, manilhig sa balay ug magpangita pag-ayo hangtod nga makita niya kini? Ug sa diha nga siya makakaplag niini, iyang gitawag ang iyang mga higala ug silingan ug giingon, "Paglipay uban kanako; Nakit-an nako ang nawala nga sensilyo. " Lukas 15: 8 - 10.

Si Maria ug Jose nawala si Jesus sa templo sa Jerusalem, ug gipangita Siya sulod sa tulo ka adlaw, hangtod nga makit-an nila Siya. Libolibo nga mga matinuuron nga miyembro sa simbahan ang nawala pa, bahin ni Kristo. Wala gyud nila Siya makaplagi, wala gyud matawo pag-usab pinaagi sa Pulong ug

sa Balaang Espiritu, pinaagi sa pagdawat kang Jesus ingon nga ilang kaugalingon nga Manluluwas. Nawala sila hangtod sa paghari sa Diyos, kay giingon ni Jesus: "Paghinulsol tungod kay ang gingharian sa langit haduol na." Mateo 3: 2. "Gawas kung ang tawo ipanganak pag-usab, dili niya makita ang gingharian sa Dios." Juan 3: 3. Hinumdomi, padayon pa nga gipangita ni Jesus ang mga nawala.

Gipangita ka niya, ug kung gipangita nimo Siya, masinati nimo ang labing malipayon nga panagtagbo sa imong kinabuhi. Tingali nawala kanimo ang imong kalinaw, imong kaputli, imong kalipay sa mga sala gipasaylo, imong pagpamatuod sa atubangan sa Diyos ug sa tawo. Pagpangita hangtod makit-an nimo kini sa Jesus. Tingali nawala ang imong kahimsog, imong posisyon, imong trabaho, imong kita o tingali imong salapi. Dad-a ang imong mga kalisdanan, imong mga kasub-anan, ngadto sa Ginoo nga adunay gahum sa pagpahiuli sa tanan kanimo, bisan unsa kini. Apan hinumdomi, "Bisan kinsa ang gusto magluwas sa iyang kinabuhi mawala kini kaniya apan bisan kinsa ang magawagtang sa iyang kinabuhi alang kanako maluwas kini." Lukas 9:24. Mahimo nimo maangkon ang tibuuk kalibutan, ug mawala ang imong kaugalingon nga kalag nga labi ka daghang bili kay sa tanan nga mga bahandi sa kalibutan.

Kitang tanan, nga wala'y labot, hingpit ug wala'y paglaum nga nawala tungod sa atong mga sala. Kung nag-ingon kita nga wala'y sala, gilimbongan naton ang atong kaugalingon, ug ang kamatuoran wala sa aton. Kung giangkon naton nga wala kita nakasala, gihimo naton Siya nga bakakon, ug ang Iyang pulong wala'y dapit sa atong mga kinabuhi. " 1 Juan 1: 8, 10.

Wala sa usa sa aton, kinahanglan magpabilin sa nawala nga kahimtang. "Alang sa Anak sa Tawo, mianhi sa pagpangita ug pagluwas sa nawala." Lukas 19: 10. Ang Ginoo haduol kaayo kanimo, ug kung gipangita nimo Siya, makit-an nimo Siya, apan kinahanglan nimo kini buhaton karon. "Pangitaa ang Ginoo samtang Siya naa sa duol." Isaias 55: 6. Nakasiguro ka nga ang usa ka nagpangita nga Manluluwas ug usa ka nagapangita nga makasasala, kanunay nga makit-an ang matag usa. Kung gipangita nimo Siya, makit-an nimo Siya. Mateo 7: 7. Kung makit-an nimo Siya ug igtugyan ang imong kinabuhi, imong kabubut-on, ug ang imong kaugmaon Kaniya, unya Siya, ang Maayong Magbalantay sa mga karnero, magdala kanimo ngadto sa berde nga sibsibanan ug padulong sa kinabuhing dayon. Mga Salmo 23: 2. Ikaw nga nawala, tawagi Siya karon. Ayaw pagduha-duha, kay "Bisan kinsa nga magatawag sa Ngalan sa Ginoo, maluwas." Mga Buhat 2:21.

GAWAS

Gumula ka gikan sa pagmando sa sala. Gumula ka sa gahum ni satanas. Si Hesus Hari sa mga hari ug Ginoo sa mga ginoo. Ang gingharian sa kangitngit nasakup ni Jesus nga Hari sa Kahayag ug Hari sa Pakigdait. Gumula ka gikan sa pagkaulipon sa sala, ang pagkaulipon ni satanas. Mianhi si Jesus aron buhian ka. Gibayran Niya ang presyo sa paglukat sa punoan sa Kalbaryo. Namatay siya alang kanimo aron ikaw buhian. Galacia 5: 1, Hebreohanon 2: 14 - 15.

Gumula ka gikan sa pagkaulipon sa kahadlok, kahadlok sa kamatayon, nga pinaagi niini gitugyan ka ni satanas sa pagkaulipon sa tanan nga mga adlaw sa imong kinabuhi. Gibuntog ni Jesus ang sala ug kamatayon ug gihimo

kini nga dayag nga ipakita sa Krus, diin Siya namatay alang kanimo ug kanako. Misulod siya sa natad sa kamatayon ug gisakop ang kamatayon. Mibangon Siya gikan sa lubnganan aron mabuhi hangtod sa hangtod. Kita nabuhi tungod kay Siya buhi. Gilansang kita sa krus ug namatay sa kalibutan, sala ug kaugalingon tungod kay si Hesus gilansang sa krus ug namatay puli kanato. Apan Siya nabanhaw alang sa pagpamatarung kanato nga pinaagi Kaniya kita adunay kinabuhi nga dayon. Roma 4:25.

Si satanas, nga kaniadto mao ang manalipod nga manolunda, ang magbabantay nga anghel sa kalibutan, gipataas ang iyang kaugalingon labaw sa Dios ug miingon, "Ako mosaka sa ibabaw sa mga kinatumyan sa mga panganod; Himuon ko ang akong kaugalingon nga sama sa Labing Hataas. " Apan ang Diyos miingon: "Ikaw gidala ngadto sa lubnganan, sa kinahiladman sa lungag." (Isaias 14: 12 - 16).

Si satanas nga diyos ug hari sa kalibutan nadaug. Dili na siya mahimong magbuot sa mga tawo, gawas kung ilang itugyan ang ilang mga kaugalingon kaniya gikan sa ilang kaugalingon nga kagawasan.

Gisultihan kita sa Diyos nga mogawas gikan sa ilawom sa pagmando sa sala ug ni Satanas. Gitudlo niya si Jesus nga mahimong magmamando sa katawhan ug Hari sa tanan. Busa gumula kamo gikan kanila, ug magpalain kamo, nagaingon ang Ginoo. 2 Corinto 6:17.



Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo, mga libro ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)